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Ad 1. Pia Bøgelund er mødt for Svømmeklubben. Velkommen  

Ad 2. og 3. Der har i dag været til dialog på rådhuset om oplæg kommuneplan, tak for deltagelse. Og flere 

møder vil komme som det.  Fra mødet, der b lev ikke aftalt flere boligområder, der er også erhvervs 

områder nok hos os siger forvaltningen. IIkke flere vindmøller pga. højde. Solcelle områder omk. Byen, 

muligt efter indstilling til kommunalbestyrelsen. Skovrejsning ønskes i området.  Næste fase via at 

hjemmesidde og Facebook dialog portal. Denne  form for udvikling er fortsat fremmet for os,  vi skal kunne 

tænke i flere niveauer for at matche forventningerne fra kommunalbestyrelsen. (nærdemokrati)  

Ad 4. . Drøftet og taget til efterretning. 

5. Der planlægges en besigtigelse af fortove og veje.  

6.  Orienteret om grupper   

7. UIF medlems flugt, USK stadig  springtårn på vej…Der mangler varmt vand i brusere og solvarme anlæg er 

taget ud af drift? Der uddannes instruktører , klub ånd dyrkes. God tilslutning  til mange hold. G F 1-6  251 

medlemmer , ny service bygning på vej, badet 90 år i, stjerner vi giver 2 øl pr hustand til sommerfest for lys 

på stjerner. Kirkeskoven,  hegnet bliver åbnet i nær f fremtid. FDF tanker om udvikling af grunden. Fubok, 

15-6 gril sammen, gelænder på trapperne på vej det går ganske godt med udlejning. UIF venner Skt. Hans 

på idrætspladsen.  Der kommer igen gang i teltudlejning der skal bruges frivillige ..Et godt aktiv for byen. Vi 

kan hjælpe med opsætning af hjælpe liste. Der kommer stadig bidrag til Flag og stjerner.  

8. Koordinationsmøde efterspørges.  

9. Ted kaster sig over fjernvarme projektet Tommy med på grøn kile og  fortoves fornyelse. Susanne er med 

i Turisme og byvandring.  
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